
Vragen van GroenLinks aan wethouder Voorink over zwembad Kerkelanden 

 
Kan de wethouder uitleggen waarom de gemeente wel bereid is medewerking te verlenen aan een 
bestemmingsplan wijziging voor een McDonalds aan de Vreelandseweg op een locatie waarveel 
sportenden kinderen langs komen en dit niet doet voor een klein zwembad op een bedrijventerrein 
dat veel minder verkeer aantrekt dan een snackgigant? 
 
In de vergunning staat ondermeer dat de vergunnings is geweigerd vanwege de belangen van het 
naastliggende bedrijf. 
Welke belangen zijn dat ? 
Is geprobeerd op andere wijze aan die belangen tegemoet te komen? 
Zo ja, hoe? 
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GroenLinks 
 


